
Zápis ze schůze výboru Včelařského spolku Oldřichovice 

 

Datum konání: 27. 01. 2022 

Místo konání: restaurace Gutská krčma  

 

Přítomni: Jindřich Kowalczyk, František Kajzar, Tomáš Chodura 

 

Omluveni: Milan Raška, Martin Roik 

 

Program: 

 

1. Sběr zimní měli – vyšetření na varroázu a mor včelího plodu 
2. Situace v oblasti MVP 
3. Přijetí nových členů. 
4. Diskuse, různé.  

 

 

Ad.1) Informaci podal zdravotní referent Tomáš Chodura, sběr vzorků zimní měli probíhá, 
termín odevzdání na KVS Frýdek-Místek  (do 15. 2. 2022) bude dodržen. 

Ad. 2) Informaci podal Jindřich Kowalczyk. Situace není dobrá. Výskyt MVP u Martina 
Matlocha laboratorně potvrzen. KVS vydalo Nařízení o mimořádných veterinárních 
opatřeních. 

Nařízení již bylo umístěno na webové stránky.  Výbor ukládá všem členům , aby se s touto 
normou seznámili  a hlavně dodržovali stanovené podmínky. 

Ad. 3). Jindřich Kowalczyk informoval o členských přihláškách Václava Martynka, Mariana 
Kohuta, Petra Sikory a Lukáše Borského. Noví včelaři splnili podmínky členství. Výbor rozhodl 
o jejich přijetí za členy Včelařského spolku Oldřichovice.   

Ad. 4).  Jindřich Kowalczyk informoval o nákupu publikace Včela medonosná a jejich tajemný 
život v lese. Spolek zakoupil 5 ks a budou použity jako věcné dary pro jubilanty.  

 

Zapsal: Jindřich Kowalczyk  


